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Les entitats veïnals de la Floresta lamenten que la suspensió de la modificació del PGM
afecti les cases fora d'ordenació

L'Associació de Propietaris i Veïns de la Floresta ha valorat
negativament la decisió del govern català de suspendre la
modificació del PGM del districte a l'espera d'un informe
ambiental, ja que això afecta principalment, diuen, els
propietaris de les cases que es troben fora d'ordenació.
L'associació de Veïns del districte, en canvi, s'alegra d'aquesta
decisió però demana que es distingeixi entre la legalització
dels habitatges fora d'ordenació i la construcció d'habitatges a
Can Busquets.

L'Associació de Propietaris i Veïns de La Floresta ha mostrat la seva insatisfacció per l'aturada momentània de
la modificació del PGM. El col·lectiu considera que els propietaris de les cases que van quedar excloses
d'ordenació el 1976 són els principals afectats de la decisió del govern català, ja que en la modificació es
contempla la seva legalització. Un dels integrants de l'associació, Ramon Ubach, diu que fan una valoració
negativa de la decisió del consell executiu.

Ramon Ubach: La valoració no és gens positiva. S'està jugant amb gent afectada. Cal distingir entre la
construcció de Can Busquets i les cases excloses el 1976

Una valoració ben diferent han fet des de l'associació de Veïns de La Floresta, que consideren positiu que
s'elabori un informe d'impacte mediambiental. Des d'aquesta entitat han demanat però que es distingeixi entre
les cases fora d'ordenació arran del PGM de 1976 i la polèmica sobre la construcció en el 20% dels terrenys de
Can Busquets. Escoltem Oriol Ribera, integrant d'aquesta associació.

Oriol Ribera: Creiem que és positiu que es faci un informe d'impacte mediambiental, però pensem que
s'ha de diferenciar dels veïns amb cases afectades

De la seva banda, des de l'associació de veïns de La Serreta - Bosc d'en Saladrigues, el que demanen és que,
d'una manera o altra, el tema es resolgui ràpid. Tot i no qüestionar els motius que han portat a la decisió del
govern català, el president d'aquesta entitat, Jordi Cuesta,  recorda que darrera d'aquest projecte hi ha tota una
feina feta, i sobretot, que els endarreriments d'aquestes iniciatives acaben generant problemes i incertesa als
propis veïns afectats. Escoltem el president d'aquesta entitat, Jordi Cuesta.

Jordi Cuesta: Qua s'engeguen projectes com aquests, s'espera que les institucions tinguin una disposició
a enllestir-los, perquè els endarreriments generen problemes i una incertesa.

Recordem que el projecte de modificació del PGM a la Floresta contempla, a més de la urbanització d'un 20%
del sector de Can Busquets, la legalització de les cases fora d'ordenació del districte, la construcció d'habitatge
públic i la creació d'una nova zona de centralitat 'mesurada' en aquesta zona.
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